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Na 15 jaar onderhandelen komt er kleinschalige water-
zuiveringsinstallatie in Peizegem 

Omgeving en de gemeenten Londer-
zeel, Buggenhout en Merchtem aan te 
pas. Ook de buurt werd geconsulteerd. 
Uiteindelijk zijn alle alternatieve loca-
ties onderzocht en is dit perceel als 
beste locatie eruit gekomen. Een groot 
deel van het perceel van 45 are is ge-
legen in herbevestigd agrarisch gebied 
(HAG) en zal dus conform worden ge-
compenseerd op een andere locatie in 
de gemeente. Het waterzuiveringsstati-
on zal het afvalwater zuiveren van een 
groot deel van Peizegem en in mindere 
mate van Buggenhout en Londerzeel. 
In totaal gaat het over een inwonerse-
quivalent van 2.500 mensen. Dat is een 
grote stap in het behalen van de re-
ductiedoelstellingen van onze gemeen-
te, waarbij het de bedoeling is om zo 
veel het afvalwater zoveel mogelijk op 
te vangen en te zuiveren. De bouw er-
van gebeurt onder leiding van Aquafin 
en wordt in 2026 opgestart.” Volgens 
de schepen is de KWZI niet te verge-
lijken met de waterzuiveringsinstallatie 
in Merchtem. “Dit gaat over een klein 
gebouw met een installatie die in to-
taal zo’n 40 tot 50 m2 inneemt”, zegt 
Elpers. “De installatie zal worden inge-
graven en is niet hoger dan drie me-
ter. Hier bedraagt de capaciteit 2.500 
inwonersequivalent, dat van Merchtem 
op de Preenakker is met 16.000 inwo-
nersequivalent meer dan zes keer zo 
groot. Er komt ook een groenstrook 
van vijftien meter in plaats van vijf 
breed aan de Peisegemstraat aan huis-
nummer 207, naast de installatie.” (jh)

FOTO INGEZ. 

PEIZEGEM - De gemeenteraad keurde het ruimtelijk uit-
voeringsplan (RUP) goed voor de bouw van een kleinschalige 
waterzuiveringsinstallatie (KWZI) in Peizegem. Daar gingen vijf-
tien jaar onderhandelingen aan vooraf met verschillende over-
heden en instanties.
“Na vijftien jaar onderhandelen, is er eindelijk een inplanting 
gevonden”, zegt schepen van Openbare Werken Steven Elpers 
(LVB, Open VLD). “Verschillende locaties van mogelijke inplan-
tingsplaatsen voor de kleinschalige Waterzuiveringsinstallatie 
zijn de revue gepasseerd, maar telkens werd geen consensus 
bereikt. Nu is die er dus wel. Op de hoek van de Peizegem-
straat en de Madeliefjesstraat is een perceel landbouwgrond 
geselecteerd als inplanting. Het perceel werd door alle advies-
instanties als beste weerhouden.  Daar kwamen adviezen van 
het departement Landbouw en Visserij, het departement
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Opbrengst kerstbier 
WaPeizde gaat naar 
deelnemende verenigingen en 
Natuurpunt

PEIZEGEM - Een hele week lang konden Peizegemnaren 
aan de kerststal aan de garage De Smedt in het centrum van 
Peizegem proeven van het zelfgebrouwen kerstbier WaPeizde. 
Naast WaPeizde waren er ook andere drankjes en hapjes ver-
krijgbaar. Per verkocht kerstbier schonken de initiatiefnemers 
1 euro aan Natuurpunt, dat een kijkwand zal plaatsen op het 
Leireken. Ook worden er uilenkasten aan de kerk geplaatst. 
De rest van de winst wordt verdeeld onder de deelnemende 
verenigingen. (jh)

FOTO JH

Winterbabbel verenigt 
buurtbewoners in Hunsberg

MERCHTEM - De buurtbewoners van Hunsberg kwamen 
samen voor een gezellig buurtfeest. Ze maakten er een gezel-
lige winterbabbel van tussen buren. Daarbij mocht ook een 
hapje en een drankje niet ontbreken. Het gemeentebestuur 
overhandigde een feestcheque van 250 euro om het initiatief 
te ondersteunen. (jh)

FOTO JH

Wijkfeest in Huttert sluit 
succesvol jaar van 
buurtfeesten af

MERCHTEM - Het buurtfeest in de Huttert was het laatste 
van 2023 dat in Merchtem werd georganiseerd. “Met meer 
dan 50 buurtfeesten per jaar, is het initiatief dat in 2000 door 
toenmalig burgemeester Eddie De Block (Open VLD) werd 
opgestart, een succes”, zegt schepen van Financiën David De 
Valck (LVB, Open VLD). “We zijn begonnen met een cheque 
voor elk buurtfeest van 125 euro als steun. Dat is in de loop 
der jaren verdubbeld naar 250 euro. De grotere straatfeesten 
ontvangen een cheque van 500 euro.” (jh)

FOTO JH
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Vrijwilligers van noodcomité vullen zandzakjes: 
“We helpen graag mensen in nood”

MERCHTEM - In Merchtem is het noodcomité omwille van 
de overstromingen, opnieuw samengeroepen. Dat was alweer 
een hele tijd geleden, maar het noodcomité bewijst haar nut. Het 
comité bestaat uit vrijwilligers die in geval van een ramp worden 
opgeroepen via een Whats App-lijst om te helpen. De lijst bestaat 
uit zo’n 130 vrijwilligers. Daarvan zijn er een dertigtal onmiddellijk 
naar de gemeenteloods gekomen. Ze vulden er de hele avond 
zandzakjes. “We zagen dat onze zeven paletten met zandzakjes 
op geraakten”, zegt burgemeester Maarten Mast (LVB). “Daarom 
besloten we om in allerijl de vrijwilligers van het noodcomité op 
te roepen om zandzakjes te vullen in de gemeentelijke loods. Ook 
het merendeel van de medewerkers van de gemeente, voor wie 
er een personeelsfeest met het nieuwe jaar voorzien was, zijn 
komen helpen. Er zijn twee vrachtwagens zand aangevoerd en 
lege zandzakjes gehaald in buurgemeente Wemmel. We kregen 
al een twintigtal oproepen voor watersnood, waaronder ook kel-
ders die onder water stonden. Daarom vullen we zoveel mogelijk 
zandzakjes voor de komende uren en dagen, want er wordt nog 

meer regen voorspeld.” 
Het noodcomité werd 20 jaar geleden opgericht door toenmalig 
burgemeester Eddie De Block, die nu zélf één van de vrijwilligers 
is. ”In 2002 waren er over heel Vlaanderen grote overstromingen”, 
zegt ereburgemeester Eddie De Block. “We kwamen toen handen 
tekort om zandzakjes te vullen en belden iedereen op om ons te 
komen helpen. Dat was niet georganiseerd en we hebben daar 
structuur in gebracht. Zo is het noodcomité opgericht. Dat bestaat 
uit 130 vrijwilligers die via een bericht worden opgeroepen om te 
komen helpen bij een ramp. In dit geval is het dus bij watersnood, 
wanneer er een massa zandzakjes moeten worden gevuld. Er zijn 
zo’n dertig vrijwilligers die meteen zijn kunnen komen. Dat is heel 
mooi dat zowat één vierde van hen meteen na een zware dagtaak 
of anderen die op het personeelsfeest van de gemeente waren, 
meteen zijn komen helpen. Het noodcomité wordt ook ingezet 
bij het ruimen van sneeuw bij mensen die moeilijk te been zijn. Al 
komt dat door de klimaatopwarming niet veel meer voor. Ik ben 
blij dat het noodcomité nog altijd zo efficiënt werkt.” 

De vrijwilligers van het noodcomité 
worden ook alleen maar opgeroepen in 
echte noodsituaties. “Voor mij is het de 
eerste keer”, zegt Niels Van den Bossche 
(24). “Ik help hier graag mee met zand-
zakjes te vullen. We zijn hier met een 
groep vrienden die meehelpen. 
Zo is het werk snel gedaan. Als ze me 
nodig hebben, kom ik zeker opnieuw.” 
Ook Christophe Van Cutsem (55) teken-
de meteen present in de loods. “Ik ben 
al van in het begin bij het noodcomité”, 
vertelt Christophe. “Ik heb vele jaren ge-
leden ook al sneeuw geruimd. Nu is het 
de tweede keer dat ik zandzakjes vul. Ik 
doe dit graag om mensen te helpen.”  (jh)

Ereburgemeester Eddie De Block helpt nu mee als vrijwilliger. 20 jaar 
geleden richtte hij het noodcomité van vrijwilligers zelf op.

Vrijwilligers van het noodcomité helpen bij het vullen van zandzakjes. 
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Steltenlopers schitteren in Plantentuin Meise 
tijdens WinterFloridylle
MEISE / MERCHTEM - Het betoverende lichtfestival Win-
terFloridylle van Plantentuin Meise neemt je elke winter mee op 
een tocht van 3,5 km langs prachtige lichtinstallaties. Maar wist je 
dat aan deze unieke lichtjestocht ook de gekende Steltenlopers 
van Merchtem voor het eerst hebben meegewerkt? 

“Het is al de achtste keer dat we de WinterFloridylle organiseer-
den”, zegt directeur Publiekswerking Koen Es van Plantentuin 
Meise. “We verlichtten de Plantentuin tijdens vijftien lange win-
teravonden met verbeeldingsvolle installaties, die speciaal voor 
deze gelegenheid zijn gecreëerd. De tocht ging  langs de ver-
lichte Eilandtuin, door het sprookjesachtige bamboebos en het 
Plantenpaleis ‘by night’.”

“De bezoekers werden in groepen opgedeeld met een tijdsslot. 
Per kwartier vertrok er een groep. Zo konden we zo’n 1.500 
bezoekers per avond laten genieten van de WinterFloridylle. 
Die stond zoals elk jaar telkens in het teken van de plantenwe-
reld. Bezoekers genieten dan van de wwinterse lichtpracht en 
betoverende geluiden. Piet Goddaer, bekend van Ozark Henry, 
componeerde opnieuw alle muziek voor WinterFloridylle en 
dompelde de bezoekers onder in een sensationele muzikale er-
varing. Er waren twintig unieke lichtinstallaties, geïnspireerd door 
de kleurrijke plantenwereld.”

Deze editie van de WinterFloridylle pakte ook uit met een spe-
ciale ‘levende’ installatie. “We zijn trots dat de Koninklijke Stel-
tenlopers van Merchtem hieraan wilden meewerken”, vertelt 
Koen Es. “Het is de eerste keer dat speciaal uitgedoste stelten-
lopers onze WinterFloridylle hebben geanimeerd. Er stonden er 
twee op het parcours met een betoverende outfit.”

“We zijn ontzettend trots om te mogen meewerken aan de 
WinterFloridylle van Plantentuin Meise”, zegt voorzitter Roger 
Daelemans van de Koninklijke Steltenlopers van Merchtem. “Er 
waren elke avond constant twee steltenlopers vier uur op het 
parcours aanwezig. Ze werden om de twee uur afgewisseld. 

Om alle avonden van de WinterFloridylle twee steltenlopers te 
kunnen voorzien, werkten we met een ploeg van twintig stel-
tenlopers in een beurtensysteem. Dat ging prima. Het was voor 
ons een unieke ervaring. De Plantentuin Meise liet de speciale 
lichtgevende pakken maken, wij zorgden voor de witte lange 
broeken over de stelten. De steltenlopers waren ook de enige 
levende lichtgevende installatie op de WinterFloridylle. Als er 
teveel wind of slecht weer was, dan traden ze binnen in het 
Plantenpaleis op. De steltenlopers werkten ook al met Hallo-
ween mee aan een evenement in de Plantentuin. Ook dat was 
een unieke ervaring.” (jh)

FOTO INGEZ.
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Hugo Sigal overhandigt cheque aan Stichting Alzheimer 
Onderzoek: “Er moet een actie komen tegen Alzheimer die 
even groot wordt als Kom op Tegen Kanker”

Hugo Sigal mocht als peter de cheque van 5.000 euro overhandigen aan de Stichting Alzheimer Onderzoek.

FOTO JH

WEMMEL -  Hugo Sigal (76), de peter van de Stichting Al-
zheimer Onderzoek - Stopalzheimer mocht in woonzorgcentrum 
Hestia in Wemmel een cheque van 5.000 euro overhandigen aan 
de stichting. Dat is de opbrengst van de cupcake-actie, die de be-
kende Wemmelaar van ‘Nicole en Hugo’ in september zelf aftrap-
te. In november 2022 overleed Nicole Josy, de partner van Hugo. 
Ze was 76 jaar en leed aan de ziekte van Alzheimer.

Armonea, het overkoepelend berdrijf van 74 woonzorgcentra in 
ons land, hield een verkoop van cupcakes ten voordele van de 
Stichting Alzheimer Onderzoek. De actie startte in september vo-
rig jaar  niet toevallig in wzc Hestia in Wemmel. “Ik woon in Wem-
mel en ben een echte Wemmelaar”, zegt peter Hugo Sigal van de 
Stichting Alzheimer Onderzoek. “Ook de mama van Nicole heeft 
hier jaren in Hestia gewoond. 
Nicole en ik bezochten ze alle dagen. Ik gaf hier in september 
dan ook de aftrap voor de cupcakeactie en heb ze hier met veel 
plezier gebakken en versierd. Het ging er heel luchtig aan toe met 
al die kleurtjes en versiering. De cupcakes werden echt gesmaakt, 
want we zijn nu geëindigd op 5.000 euro. We willen de actie eind 
dit jaar herhalen. We willen overigens nog een paar zaken orga-
niseren ten voordele van Alzheimerpatiënten. Er moet absoluut 
iets gebeuren. Het moet iets worden zoals Kom op tegen Kanker, 

maar dan Kom op tegen Alzheimer. Dat hoop ik ooit te kunnen 
verwezenlijken, samen met de Stichting Alzheimer Onderzoek.”
Directeur Joost Martens van de Stichting Alzheimer Onderzoek is 
ontzettend blij met de opbrengst van de cupcake-actie. “Elke euro 
die we kunnen investeren in onderzoek naar Alzheimer, loont”, 
zegt Martens. “Ongeveer 70 procent van de bewoners van woon-
zorgcentra hebben een vorm van dementie. Dat is een hersen-
aandoening waarbij iemand langzaam maar zeker lichamelijk en 
geestelijk achteruitgaat en op den duur volledig afhankelijk wordt 
van de zorg van anderen. Ongeveer een op de zeven mannen 
en maar liefst een op de drie vrouwen krijgt een vorm van de-
mentie. Op dit moment zijn er in Vlaanderen en Brussel 141.000 
mensen met dementie. Als er niets gebeurt, zal het aantal mensen 
met Alzheimer in 2046 in België bijna verdubbelen, want er zijn 
tot op heden geen geneesmiddelen. Daarom is wetenschappelijk 
onderzoek nodig.”
De verkoop van vergeet-mij-nietspeldjes van de Stichting Alzhei-
mer Onderzoek heeft in december jongstleden 100.000 euro 
opgebracht. Ook dat geld gaat naar wetenschappelijk onderzoek. 
“Ik ben iedereen enorm dankbaar, want een toekomst zonder 
Alzheimer is weer een stukje dichterbij gekomen”, besluit de Peter 
van de stichting Hugo Sigal. 
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Vlaams Belang komt na 18 jaar terug op met eigen lijst voor 
gemeenteraadsverkiezingen in Merchtem
MERCHTEM - Vlaams Belang komt met de gemeenteraads-
verkiezingen op 13 oktober 2024 in Merchtem op met een ei-
gen lijst. Dat kondigde de partij aan tijdens een bijeenkomst in 
het August De Boeckhuis. Het is van 2006 geleden dat de partij 
in Merchtem een lijst indiende voor de gemeenteraadverkie-
zingen.

De lijst wordt getrokken door een vrouw, namelijk Marleen Cla-
velle (52). Op de tweede plaats staat Pol Verspecht (36). André 
Toujour (68), die acht jaar in Merchtem woont, is kandidaat op 
de vierde plaats. “Op de derde plaats komt een vrouw, maar die 
naam wordt pas later bekend gemaakt”, zegt Pol Verspecht. “Het 
volledige programma wordt pas later bekend gemaakt, maar 
we kunnen nu al zeggen dat mobiliteit een belangrijk thema is. 
Zo willen we geen ring in Merchtem, want dat is het probleem 
verplaatsen. Daarnaast is er de laatste jaren een wildgroei aan 
appartementen in Merchtem. Dit creëert een aanzuigeffect van 
onder meer mensen uit Brussel, met verdere vervreemding tot 
gevolg. We willen onze Vlaamse eigenheid en tradities behouden 
en Merchtem vrijwaren van verstedelijking of verbrusseling door 
instroom van anderstaligen. Er is veel Frans te horen in scholen, 
winkels en op het gemeentehuis, maar de voertaal is hier wel 
het Nederlands. We willen Merchtem Vlaams houden. We willen 
onze identiteit redden, geen instroom creëren en onze gemeen-
te landelijk houden.” 

Het is van in 2006 geleden dat de partij in Merchtem met een 
lijst voor de gemeenteraadsverkiezingen opkwam. Toen werd 
Dirk Vanderstappen met 412 voorkeurstemmen het enige ge-
meenteraadslid van Vlaams Belang Merchtem. Dat bleef hij tot 
2012. Sindsdien is er in Merchtem voor de gemeenteraadsver-
kiezingen geen lijst van Vlaams Belang meer opgekomen. De par-
tij vond in 2012 naar eigen zeggen geen kandidaten voor een 
lijst. Dat was ook het geval in 2018. (jh)

Pol Verspecht, Marleen Clavelle en André Toujour zijn alvast kandi-
daat voor de lijst van Vlaams Belang Merchtem. 

FOTO INGEZ.
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Jean (86) komt belofte na aan zijn vriend Hugo Sigal
OPWIJK – Voormalig chaffagist en wieler Jean Keppens, sinds 
ettelijke jaren bevriend met Hugo Sigal, onderneemt een eerste 
actie ter ondersteuning van de Stichting Alzheimer, waarvan de 
zanger/artiest peter is. “Ik kon een pak waardevolle boeken red-
den van de papierophaling en bied die nu te koop. De opbrengst 
gaat integraal naar de stichting.”
 
“Meer dan vijftig jaar geleden had ik het geluk te mogen werken 
voor de familie Van Palm, de mama en de papa van Nicole (van 
Nicole en Hugo, red.). We bouwden een intense vriendschaps-
band op”, licht Jean Keppens toe. “Ik woonde het huwelijk bij van 
het paar, maar werd ook geconfronteerd met de minder leuke 
momenten van het showbizzkoppel dat ik vaak kon begroeten 
op organisaties, waar ik in eigen gemeente mee mijn schouders 
onder plaatste, zoals menige sportavond en Opwijk zonder kan-
ker. Iedereen kent het droevige verhaal van Nicole”, vervolgt 
Jean. “Zij zou altijd gewenst hebben dat Hugo zou voortzetten 
wat hij het liefste doet: zingen over onderwerpen waarmee we 
allemaal te maken hebben, met teksten om even bij stil te staan. 
Ik beloofde acties te ondernemen om de Stichting Alzheimer, 
waarvan Hugo peter is, financieel te ondersteunen.” Een eerste 
actie wordt de verkoop van een aantal waardevolle boeken, met 
name Opwijk, ons dorp (1978) en De geschiedenis van Op-
wijk (1983), met een getekende foto en een tekst van Hugo bij 
Bookshop Mia (Ringlaan 9, Opwijk) tegen de prijs van 15 euro. 

Ze kunnen ook bij de initiatiefnemer besteld worden: 
0477/25.11.31. (EG)

Jean Keppens en zijn tandem.
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Voor het eerst in België krijgt een patiënt met acuut 
hartfalen een dubbele hartpomp
REGIO  - Met gepaste trots verzamelden de chirurgen, art-
sen en verpleegkundigen van het UZ Brussel aan het ziekenbed 
van hartpatiënt Michael Carlier (43) uit Wemmel voor een foto. 
Normaal gebeurt dat nooit, maar nu hadden ze bij het UZ Jette 
er wel een heel goede reden voor. 

Michael kon immers dankzij een nieuwe operatietechniek de 
feestdagen toch thuis vieren. Door de techniek had de Wem-
melaar geen harttransplantatie nodig en kon hij sneller dan ge-
woonlijk herstellen. “Voor het eerst in België kreeg een patiënt 
een dubbele hartpomp, een voor de linker- en een voor de 
rechterkamer”, zegt cardioloog Tim Balthazar van het UZ Brus-
sel. “Door een te zwakke hartfunctie, hadden beide kamers een 
afzonderlijke ondersteuning nodig. De operatie was verre van 
evident. Beide pompjes zijn via de bovenzijde van het lichaam 
ingebracht via de hals- en okselslagader en niet via de liezen. 
Daardoor kon hij zich snel opnieuw bewegen, wat cruciaal is 
voor een snel herstel.” 

Michael verbleef zes weken in het ziekenhuis en vierde de feest-
dagen thuis. Hij gaat wel nog naar het UZ Jette voor controle 
en start deze maand nog met de revalidatie. Mensen die door 
acuut hartfalen in shock gaan, worden in het UZ Brussel opge-
vangen door het Cardiogenic Shockteam, dat 24/7 ter beschik-
king staat. Het UZ Brussel is het eerste Belgische ziekenhuis dat 
deze multidisciplinaire shock-aanpak dienstoverschrijdend toe-
past. Het team kan daardoor ook mensen helpen met een acute 
longembolie, ritmestoornissen of patiënten die een dringende 
klepinterventie nodig hebben. (jh)

Rustoordbewoners verrast door warme kerstrozenactie
MERCHTEM - Jong VLD Merchtem organiseer-
de een liefdadigheidsinitiatief voor de bewoners 
van woonzorgcentrum Ter Stelten in Merchtem. In 
een tijd waarin eenzaamheid, vooral onder oude-
ren, een groeiend probleem is, wilden de jongeren 
een hartverwarmend gebaar maken voor de be-
woners. De 109 bewoners van woonzorgcentrum 
Ter Stelten werden zo verrast met een kerstroos, 
vergezeld van een boodschap vol warmte en ge-
negenheid. (jh)

FOTO INGEZ.

FOTO UZ BRUSSEL
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Duo ijvert voor behoud van het dialect: “Maar een dialect stopt 
niet aan de gemeentegrens”
MERCHTEM / OPWIJK – Nog op zoek naar 
een nieuwjaarsgeschenk? Dan kan de tweede “Dik-
sjoneir” van auteur Jean-Paul Van der Elst (71) en 
illustrator Nick Van Bever (30) dé oplossing zijn. 
De Diksjoneir is doorspekt met Opwijkse spreu-
ken, woorden en uitdrukkingen. Er gaat ook geen 
zondag voorbij of Opwijkenaar Jean-Paul plaatst 
een grappig gedicht in het Opwijkse dialect op zijn 
Facebook-pagina. Zijn onderwerpen? Die liggen als 
het ware op de openbare weg, zegt de voormalige 
leerkracht Nederlands. 

De ‘Diksjoneir van ’t Oppeks 2’ is een vervolg op 
de ‘Diksjoneir van ’t Oppeks’. Van der Elst is dus niet 
aan zijn proefstuk toe. “Lang moet ik er niet over 
nadenken om een geschikt thema te vinden”, zegt 
hij. “Een onderwerp is vaak wat ik zelf ondervind op 
de openbare weg.” De auteur geeft wat voorbeel-
den. “Recent reed ik achter een vuilniskar, wat tot 
ergernissen leidde die me inspireerden. Een andere 
keer werd ik in Buggenhout tegengehouden door 
een politieman uit Opwijk die me had herkend. Hij 
behoort tot het politiekorps van Buggenhout/Leb-
beke. Hij vroeg me of ik een gedicht wilde schrijven 
over hem. Waarom niet?”

FOTO INGEZ

Rollen omgekeerd
In zijn studententijd behoorde Van der Elst tot de ABN-kern (Al-
gemeen Beschaafd Nederlands heette dat toen, red.). “Nu zijn 
de rollen omgekeerd en pleiten we voor het behoud van het di-
alect. Ik bouwde intussen een netwerk van tipgevers op.”  Maar 
er is natuurlijk ook zijn eigen familiegeschiedenis. “Mijn moeder 
is - net als ik - geboren en getogen op de Klei in Opwijk, een 
gewestweg die van de Bareel in Droeshout loopt tot op de 
Varkensmarkt in Merchtem. Ze haalt dikwijls typische Opwijkse 
uitdrukkingen aan, waar ik het bestaan niet van af wist.”

Tussentaal
“De tijden zijn veranderd”, weet Van der Elst. “Steeds meer men-
sen spreken een tussentaal, algemeen Nederlands met diverse 
dialectinvloeden. Sommige mensen vinden dat het Opwijks dat 
ik spreek, meer op het Merchtems lijkt, maar het dialect stopt 
niet aan een gemeentegrens.”
De nieuwe Diksjoneir is een publicatie geworden van 28 blad-
zijden met Opwijkse woorden en uitdrukkingen. Net als in het 
eerste deel zorgde Nick Van Bever voor 23 nieuwe en unieke 
tekeningen. Jean-Paul, gepensioneerd leraar, combineerde zijn 
taak voor de klas met journalistiek werk voor Het Nieuwsblad. 
Nick is een selfmade man. Hij is onnavolgbaar in het digitaal 
tekenen van cartoons en illustraties. Hij studeerde schilderen 
en decoratie in ’t Schoolhuis in Opwijk. Hij is ook een overtuigd 
carnavalist en actief lid van de Opwijkse carnavalsvereniging ‘Sj-
chief.’
Een exemplaar van de tweede Diksjoneir van ’t Oppeks is te 
verkrijgen door 12 euro over te maken op rekeningnummer 
BE47 8334 7276 9980 van JP Van der Elst, met vermelding van 
naam en aantal gewenste exemplaren. Die worden aan huis be-
zorgd in Opwijk en Merchtem. (EG)



19

FOTO INGEZ



20

Schepen Deleu houdt vast aan Vetweyde, oppositie wil 
sporthal elders
OPWIJK - Het gemeentebestuur van Opwijk wil nog voor 
het einde van de bestuursperiode administratieve stappen zet-
ten in het dossier van de Vetweyde, de plaats waar de nieuwe 
sporthal zou moeten komen. De oppositie gelooft niet dat dit 
realistisch is. “Zoals de benaming Vetweyde laat vermoeden, is 
de plaats drassig”, zegt CD&V-gemeenteraadslid Jeroen Eenens 
(CD&V).
“Het is immers is een overstromingsgebied. Oudere partijge-
noten wezen mij erop dat mijn partij, in de persoon van toen-
malig CVP-schepen van Sport Maria Robijns aan de basis lag 
voor de verwerving van de gronden aan de Droeshoutstraat 
in Opwijk. Al zo’n veertig jaar kiezen de verschillende bestuur-
smeerderheden dus voor de Vetweyde om nieuwe sportinfra-
structuur te bouwen. Financieel zou het goedkoper uitvallen, 
maar dat betwijfel ik”, aldus Eenens.

“De nieuwe plannen zijn anders”, rea-
geert schepen Johan Deleu. “Waar in 
vorige legislatuur nog sprake was van 
een nieuwe sporthal, een feestzaal met 
openlucht-infrastructuur in samenwer-
king met privé-initiatieven, wordt dat nu 
van de tafel geveegd. We kiezen nu enkel 
voor een sporthal, een lokaal, een lokaal 
voor jeugdverenigingen en een parking”, 
verduidelijkt hij. Deleu (N-VA) bevestigt 
ook dat de plannen zijn aangepast, én 
dat die nog altijd worden gesitueerd op 
dezelfde Vetweyde.  “Voor een gebied 
van 5.000 m2, parking inbegrepen, zullen 
we niet meer dan 13 miljoen euro moe-
ten uitgeven”, aldus Deleu. “Op die ma-
nier komen we niet voor verrassingen 
te staan en loopt de rekening niet hoger 
op. We maken ook komaf met het sys-
teem van een openbare aanbesteding, 
waarbij offertes ingediend worden die 
voor een gemeente te duur uitvallen. 
Nu laten we ons door Belfius begelei-
den. De bedoeling is dat de grootbank 
ons tegen het voorjaar van 2024 een 
leidraad bezorgt voor het afleveren van 
een vergunning. We kozen al voor een 
projectformule, waarbij Design & Build 
een ontwerper en aannemer kiest, die 
de klus voor 13 miljoen kan klaren. Maar 
het is niet realistisch dat we in deze le-
gislatuur nog een eerste spadesteek zul-
len meemaken. Door ons te beperken 
tot een sporthal, een lokaal voor jeugd-
verenigingen en een parking blijft er wél 
ruimte over om een recreatiegebied te 
ontwikkelen”, besluit de schepen.  (EG)

Raadslid Jeroen Eenens en schepen Johan Deleu verschillen van 
mening over de Vetweyde.

FOTO EG



21

Juryleden uit onze regio beoordelen stamboekrunde-
ren op nationale prijskamp 

FOTO INGEZ.
MERCHTEM / MEISE - Op de 
internationale landbouwbeurs Agri-
bex in de Heizelpaleizen in Brussel 
vond het Belgisch kampioenschap 
voor Belgisch Wit-Blauw stamboek-
runderen plaats. In de jury van deze 
editie was onze regio goed vertegen-
woordigd, met onder meer de jonge 
wit-blauw fokker Louis De Coninck 
uit Wolvertem (Meise), hier samen op 
de foto met drievoudig-jurylid en pre-
sentator van het hele gebeuren Carl 
Heyvaert uit Merchtem. Agribex is in 
ons land de grootste professionele 
beurs voor akkerbouw, veeteelt, tuin 
en groene zones. (jh)

Geen vergunning 
voor gokkantoor: 
“Weinig of geen 
meerwaarde”
OPWIJK - Er komt geen gokkantoor 
op het grondgebied van Opwijk. “Er 
is weinig tot geen meerwaarde daar-
voor”, zegt burgemeester Inez De 
Coninck (N-VA). Het burgemeesters-
besluit van Inez De Coninck (N-VA) 
werd eenparig goedgekeurd door de 
gemeenteraad. “Voor het eerst kreeg 
de gemeente Opwijk een officiële 
aanvraag voor het inrichten van een 
wedkantoor”, aldus de burgemeester/
parlementslid. “Meer bepaald in de 
bestaande dagwinkel (vroegere nacht-
winkel, EG) aan het kruispunt van de 
Steenweg op Aalst en de N47 in Nij-
verseel.” De aanvraag werd grondig 
onderzocht door onze gemeentelijke 
diensten en de politie”, vervolgt De 
Coninck. “Er kwam om verschillende 
redenen telkens een negatief advies 
uit de bus. Dat de locatie zich op on-
geveer één kilometer bevindt van een 
school en een jeugdlokaal (’t Luiker-
tje en KSJ, EG) is volgens de geldende 
wetgeving al een reden om de aan-
vraag te weigeren.” (EG)
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Grootste schietstand van het land uitgerust met 
moderne snufjes

OPWIJK - Vlaams minister van Sport Ben Weyts (N-VA) opende 
de ultramoderne ondergrondse schietstand in Droeshout. Dirk De 
Bisschop en Jos Van Belle zijn alvast trots op hun verwezenlijking, 
waar zelf de politie vaste klant is.

Geldschieters Dirk De Bisschop en Jos Van Belle vonden pas na een 
lange zoektocht een geschikt recreatiegebied in Droeshout. “We 
dienden daarna een goed dossier in en hebben zelf elk vier miljoen 
geïnvesteerd. Dankzij een subsidie van 634.000 euro konden we de 
fors gestegen bouwkosten opvangen”, zegt Dirk De Bisschop, zelf 
een sportschutter. “We zijn hier op 10 oktober van vorig jaar met 
de bouwwerken gestart. We dachten de klus in een jaar tijd rond 
te hebben, het is enkele maanden later geworden.” Het resultaat 
mag alvast gezien worden. Op de plaats waar vroeger de PitStop, 
een speelparadijs voor kinderen, gevestigd was staat nu een ultra-
moderne schietstand. “We zijn de grootste van het land”, klinkt het 
triomfantelijk bij beide heren. “Voor de helft van onze tien onder-
grondse schietbanen op 100 meter investeerden we 20.000 euro 
om die te voorzien van DISAG. Dat is een Duits gesofisticeerd 
systeem waarbij je als sportschutter onmiddellijk kan zien waar je 
inslag terechtgekomen is. Bovendien kan je jouw score meteen af-
lezen op je smartphone.”

Modderpoel
Bovengronds is nog veel te realiseren. Behalve 70 parkeerplaatsen 
en een fietsenstalling is nog weinig te zien van de overige plannen. 
“We voorzien nog een ruim zonneterras en een multisport-com-
plex met voorzieningen voor petanque en boogschieten. Ook ge-
luidsarme schietbanen op 10 meter outdoor voor de jeugd maken 
deel uit van onze plannen’, vervolgt Dirk. “Maar momenteel is dit 
onbegonnen werk door de onophoudelijke regenval van de jong-
ste maanden. De uitgegraven grond is een onvoorstelbare mod-
derpoel geworden. We wachten op droger weer en het plantsei-
zoen voor verdere realisatie.”

Olympische ambities
Ben Weyts had woorden van lof voor de realisatie in Opwijk. “Wie 
Olympische ambities heeft, kan hier zijn hartje ophalen”, verduide-
lijkt hij. Eerste schepen Evelien Beeckman (Open VLD) stak haar 
bewondering evenmin onder stoelen of banken. “Toen we als ge-
meente de aanvraag voor zo’n groot project ontvingen, fronsten 
we de wenkbrauwen. Maar de realisatie overtreft onze stoutste 
verwachtingen”, klonk het. Ook politie- en veiligheidsdiensten re-
ageren opgetogen. “Ze vinden er een geschikt oefenterrein. Uit 
veiligheidsoverwegingen huren ze het gebouw telkens in de voor-
middag. Voor onze andere klanten openen we onze deuren pas om 
14 uur”, besluit Dirk. (EG)

Zo ziet er de schietsporthal eruit langs de N211 in Droeshout.

FOTO’s INGEZ.

Dirk De Bisschop en Jos Van Belle zijn trots op hun realisatie.

Zo ziet de ondergrondse schietbaan er uit.  
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Schoolomgeving aan gevaarlijke steenweg wordt aange-
pakt: “Veilige oversteek en zestig extra parkeerplaatsen 
aan de overzijde”

BRUSSEGEM - Een deel van de recordverkoop van 41 hec-
tare landbouwgrond, die eigendom is van het OCMW en de ge-
meente, wordt meteen weer geïnvesteerd. In Brussegem komt 
er zo aan de Brusselsesteenweg een parking voor 60 wagens en 
een veilige oversteekplaats aan de Rinkeling-school.

Sinds begin dit jaar verkoopt het gemeentebestuur van Merch-
tem liefst 41 hectare landbouwgrond. Het gaat in oppervlakte 
om de grootste verkoop van landbouwgronden in Merchtem 
ooit. De totale opbrengst wordt geschat op ruim 2,2 miljoen 
euro. “Het houden van landbouwgronden is geen kerntaak 
van de gemeente”, zegt schepen van Financiën David De Valck 
(Open VLD, LVB). “De opbrengsten hiervan zijn laag en er komt 
heel veel administratie bij kijken. De verkoop van die gronden 
gebeurt in fases. Pachters krijgen altijd voorrang en hebben in 
de meeste gevallen ook hun voorkooprecht uitgeoefend. Er is 
nu voor zo’n 1,5 miljoen euro aan landbouwgrond verkocht. In 
het voorjaar van 2024 zal online via Biddit de tweede openbare 
verkoop starten. We kozen er doelbewust voor om niet alle 
landbouwgronden in één keer te verkopen, want dat zou de 
markt kunnen ontwrichten.” Het gemeentebestuur heeft niet 
alle landbouwgronden verkocht. “Strategische landbouwgron-
den hebben we behouden”, zegt burgemeester Maarten Mast 
(LVB). “Die gronden kunnen worden omgezet naar bos of open 
ruimte. De opbrengst van de verkoop van landbouwgronden, 
wordt geherinvesteerd. Zo kochten we ook gronden aan de 
Reedijk en de Krekelendries. Die gronden zijn niet bebouwd en 
benutten we als parkeerruimte.” De gemeente kocht in 2022 in 

Brussegem ook twee percelen recreatiegrond van 85,36 are aan 
voor 904.816 euro. De percelen zijn gelegen tussen de Brus-
selsesteenweg en de parking van de Gemeentelijke Feestzaal 
Brussegem.

Scholenbouw
“We kochten die gronden om er aan scholenbouw te kunnen 
doen”, gaat burgemeester Maarten Mast (LVB) verder. “De be-
doeling is om op termijn een nieuwe schoolsite voor de Rin-
keling te realiseren. De school is nu gelegen in de Dorpsstraat 
zonder uitbreidingsmogelijkheden en met heel wat knelpunten 
op vlak van mobiliteit. Daar gaan we in 2024 al verandering in 
brengen. Zo wordt op de grond die we kochten aan de overzij-
de van de school aan de Brusselsesteenweg, een grote parking 
met 60 extra plaatsen en laadpalen voor elektrische wagens 
gerealiseerd. Na de realisatie van de parking, zal het Agentschap 
Wegen en Verkeer (AWV) de oversteekplaats op de Brussel-
sesteenweg aan de school veiliger maken met een middenei-
land. Het AWV gaf hiervoor haar akkoord. Maar we gaan dus 
eerst de parkeerplaatsen realiseren, voordat de andere aan de 
steenweg voor de veilige schoolomgeving worden geschrapt. 
De nieuwe parking zal zo’n 300.000 euro kosten. In 2024 gaan 
we ook een grondenruil realiseren met de Vrije Basisschool 
Rinkeling om een nieuw schoolgebouw op de site tussen de 
Brusselsesteenweg en de Gemeentelijke Feestzaal Brussegem 
te kunnen bouwen.” (jh)

Schepen David De Valck en burge-
meester Maarten Mast hier op de 
plaats waar de nieuwe parking en 
later de nieuwe school van Brusse-
gem komt.

FOTO JH
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Fotoclub ‘De Korrel’ viert 
kwarteeuw bestaan 

REGIO - Fotoclub ‘De Korrel’ in Wemmel bestaat 25 jaar en dat wordt op zaterdag 3 
februari en zondag 4 februari telkens van 13 tot 18 uur in Gemeenschapscentrum de 
Zandloper aan de Kaasmarkt 75 in Wemmel gevierd. 

“In 1999 zag fotoclub ‘De Korrel’ het levenslicht”, zegt Brenda Heyvaert namens De 
Korrel. “Onder impuls van enkele fervente fotografen, startten ze met een fotoclub. 
De doelstelling was duidelijk: zelf iets bijleren en anderen laten kennismaken met foto-
grafie. Ook het naar buiten treden van de club, was aan de orde. Daarom organiseren 
we naar aanleiding van 25 jaar ‘Fotoclub De Korrel’ een weekend van festiviteiten op 
3 en 4 februari in de Zandloper. Het feestweekend ‘Jubikorr’ begint met de opening 
van de jaarlijkse groepstentoonstelling met een uitbreiding naar grote dibond foto’s. In 
de feestzaal voorzien we ook een projectie van foto’s die 25 jaar overspannen. Tijdens 
dat weekend is er voor de kleinsten kinderanimatie voorzien met onder andere een 
tekenwedstrijd. Er is ook een workshop voor de wat oudere kinderen. Tevens is er 
een (gsm)fotowedstrijd. Naast de fototentoonstelling zijn er ook modelfotografie in 
studio met flitsers, lezingen over fotografie, een live concert van ‘Between The Blue’ en 
optreden van Steps. Er zijn tevens koffie, pannenkoeken en drankjes voorzien. Voor het 
feestweekend organiseerden we een fotowedstrijd met als thema ‘Wemmel in de kij-
ker’. Hieraan zijn prijzen verbonden en de jurering gebeurde door externe fotografen. 
De prijsuitreiking is voorzien op zondag 4 februari.”  (jh)

Alle info over het volledige programma, kan je vinden op www.fotoclubdekorrel.be 

Nieuwe dienstregeling De Lijn 
REGIO -Vanaf 6 januari 2024 wijzigt de dienstregeling van De Lijn in het kader van de 
nieuwe mobiliteitsvisie van de Vlaamse overheid. Daarin staat combimobiliteit centraal. 
Op drukke routes zet De Lijn in op snellere, meer betrouwbare en frequentere bussen 
en trams. Op plaatsen waar er minder vraag is naar openbaar vervoer, biedt De Lijn 
Flex mogelijk een oplossing. Je kan de nieuwe regeling vinden via www.delijn.be. (jh)

Jouw vereniging in de kijker zetten? Een leuk nieuwtje te melden of 
iets te vieren? Laat het ons tijdig weten. Ook foto’s van activiteiten 
en feestelijke gebeurtenissen, zijn met een klein beetje uitleg erbij, 
welkom via  joris@herpol.be of jorisherpol@hotmail.com

FOTO INGEZ.
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Jouw vereniging in 

de kijker zetten, 

een nieuwtje te 

melden?

Joris@herpol.be

JOBS 

AMBITIEUZE DUIZENDPOOT – 
RINGOOT FRUIT zoekt ambitieuze dui-
zendpoot om haar team te versteken. Talig? 
Aankoopskills? Interesse in de fruitwereld? Bel 
snel 02 242 63 17 

POETSHULP – beschikbaar op zaterdag-
voormiddag bel voor een afspraak tel. 0478 
279 094

STRIJK – Ik doe uw strijk bel. 0488 497 456 
omgeving Londerzeel 

GOESTING OM BIJ TE VERDIENEN? 
- Traiteurszaak in Grimbergen zoekt FLEXI, met 
ervaring in de keuken, chef de partie, voor kou-
de en warme bereidingen, gepensioneerde of 
student , 2 à 3 dagen per week, stuur C.V. naar 
zugoe.traiteur@gmail.com of 0486 66 33 30

DE DONDER DEUREN OPWIJK – 
zoekt 2 schrijnwerkers. 1 binnendienst en 1 
buitendienst. Opleiding mogelijk. Familiale 
sfeer. Vlot. 052 35 51 07 of jos@dedo.be

MEMA - Machinery & Tools Londerzeel, 
importeur van werktuigmachines. Zoekt een 
electro-mechanieker minstens niveau A2 voor 
herstellingen en inbedrijfstelling van hun me-
taalverwerkende machines. En een administra-
tieve kracht voor boekhouding en klantenbe-
heer? Bij interesse mail naar info@mema.be.

JOBSTUDENTEN - Vaste-plantenkwe-
kerij Jan Spruyt, Mostenveld 30, Buggenhout 
zoekt: gemotiveerde jobstudenten (m/v/x). 
Ben je in juli of augustus een hele maand vrij en 
heb je groene vingers? Mail dan naar mark@
vasteplant.be. (minimumleeftijd voor vakantie-
werk is 15 jaar)

TE KOOP ALLERLEI  

(E)GRAVELBIKES – Staal/carbon/alumi-
nium/titanium, custom build. Meer info op 
www.gravelbike.be

RELAX ZETEL – lichtbruin, rookvrije 
omgeving, goed onderhhouden, afhalen Ter-
nat, meer info gsm 0474 593 768 na 18 u 
vraagprijs 125 euro.

TE HUUR

OVERDEKTE EN AFGESLOTEN 
AUTOSTAANPLAATS - 50 meter van 
de kerk Londerzeel. Afgesloten. Prijs: €65/
maand. Info: 0475 25 53 47

ALLERLEI 

WISKUNDE LEERKRACHT – OF 
DESKUNDIGE – Om bijles Wiskende te 
geven aan mijn dochter 6ASO Brussegem 
tel. 0478 803 913 

PC-HELP – Last van virussen? Installatie- 
en (te) trage systemen? Optimaliseren, be-
veiliging en onderhoud…. IT-specialist kom 
aan huis uw computerproblemen oplossen. 
Snelle service. GSM 0478 211 835. Info: 
www.pck-it.be

OUDE BROMMERS – Voor uitoefening 
hobby zoek ik oude brommers, motorfiet-
sen en koersfietsen, defect of enkel onder-
delen zijn ook welkom gsm 0486 998 400 

CONTACT – Dame 80 + zoekt vriend-
schapsrelatie, goeie gesprekken (vrouw of 
man), uitstappen met auto, gaan eten, koffie, 
ook gezelschapspelen, wonende in Wem-
mel, bezit auto tel. 0478 367 225 

RELATIE  – VBR – MW70 FR/NL, Vrij, 
wens M 70-80 te ontmoeten, bvk niet roker, 
drinker, lief, aangenaam om ermee te leven 
en nog van het leven te genieten. Tel. 0485 
518 411 

RELATIE – Slanke man, 80+, welstellend, 
zkt vr tussen 50-80 jaar voor vriendschaps-
relatie tel. 0475 385 238 

VERHUIS - van woning naar appartement, 
serviceflat of rustoord? Weet je niet waar te 
beginnen met inpakken ? ADVIES nodig bij 
het leeghalen van kelder tot zolder? Enkel 
bestelwagen nodig met chauffeur om naar 
het containerpark te gaan ? Bel voor meer 
info 0474 47 23 66

GRAVELBIKES TE HUUR - Meer info 
op www.gravelbike.be

ADMINISTRATIE - Administratieve 
ondersteuning nodig, zie je door het bos 
de bomen niet meer? Ik help je graag met 
je maandelijkse afsluiting of klassement, aan-
werving, marketing, facturatie, aanwezigheid 
op sociale media? Dit kan via een interim of 
IBO contract. Bel me zeker voor meer info 
en quality time voor jezelf of met je gezin 
0474 47 23 66

LEEGMAKEN – Ik koop alles, leegmaken 
van huizen, appartementen, kelders, zolders, 
enz. Ook schoonmaken huizen. Cash 7/7 – 
0474 80 44 45

Deze rubriek is voor zoekertjes van particulieren en vaste adverteerders. Commerciële zoekertjes van bedrijven, zelfstandigen en 
vrije beroepen zonder bijgaande advertentie worden NIET geplaatst. Gelieve hiervoor de reclameverantwoordelijke te contacteren 
op 0477 72 36 33 (Erwin van Gucht). De zoekertjes dienen ten laatste 15 dagen voor verschijning in ons bezit te zijn. Zoekertjes 
die ons later bereiken, verschijnen automatisch in de volgende editie. De zoekertjes vallen buiten de verantwoordelijkheid van de 
redactie en verbinden de uitgever noch de redactie tot enige verbintenis. 

Rubriek: ........................................................ Naam: ................................................................... Tel.: ...................................................

Adres: ......................................................................................................................................................................................................

Plaats hier uw particulier zoekertje. Vul onderstaand rooster in en stuur het
samen met een briefje van 10 euro op naar: Joris Herpol, Steenweg op Brussel 33

te 1780 Wemmel. Het verschijnt 1 keer in onze 4 edities. 
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